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Pozvánka 

Sejdeme se ve středu 1. února v 17:00 v Přírodovědném klubu Barrande v Ježkově ulici 8 

na Žižkově. Jídlo a pití s sebou. Stanice metra je na Jiřáku uzavřená, takže musíme dojet 

tramvají. Je také možné jet z Jiřáku nebo ze stanice Náměstí Winstona Churchilla novou 

linkou 101 do stanice U Prdlavky, a tam už budete téměř v cíli. 

 

Účast 

Sešli jsme se sice v menším počtu, zato jídla a pití, díky Kačkovi, bylo dost a dost, a hlavně 

zábava byla v plném proudu. A zúčastnili se jí: Zub, Pacík, Zbyněk, Pegas, Petr, Yško, 

Kačka, Přemík, Pirilík, a po telefonu Bobánek. 

 

Omluvenky 

Tak už se zase musím omluvit, že nepřijdu ve středu na schůzku. Oni zapomněli, že je to 

první středa v měsíci a domluvili mi něco jiného. "Oni" jsou jen jedna. Pulec 

Pro zítřek se omlouvám. Jsem nemocný.  Bob 

Cancidlo: lyžuju v Mariánkách 

Ahoj všichni, do poslední chvíle jsem předpokládal, že dorazím, ale jsem dosud infekční se 

zánětem horních cest dýchacích, takže se omlouvám a všem přeji požehnaný rok, stálé zdraví, 

mnoho radosti a porozumění. Krásný večer. Mak 555 

Ahoj vespolek, omlouvám se z dnešní schůzky. Auto je lehce nepojízdné, takže s ním zítra 

musím do servisu, a máme tu vnoučka, takže cesta do Prahy je víceméně neproveditelná. Tak 

všechny zdravím, a příště to snad vyjde. Do nového roku všechno dobré! 555 Reyp 

Mahdí: vypadl jsem až teď od doktorů 

Prosím o omluvu na leden. Budu mimo Prahu na malém výletě. Všechny moc pozdravuju a 

přeju vše co si sami mohou jen přát. Moc se těším na další setkání, ale bohužel asi až v únoru. 

Chingo  

Ahoj, chytil jsem asi nějaký virus, mám rýmu a kašel, tak se omlouvám na dnešní schůzku, 

zdravím všechny. Mahu 

V Jizerkách došlo na model lyží, s kterými provzdušňujeme trávu (viz PF níže). Do středy 

nebudeme určitě hotovi, a tak na samoobslužnou schůzku nedorazím. Loulínek 

Zápis 

Na schůzce jsme mimo jiné probírali stav přihlášek na lyže. Náhlé změny jsou nepříjemné, 

protože máme už objednané pokoje pro 19 účastníků a Patrizie nám je rezervuje. Jelikož to je 

bez zálohy, tak je od nás nefér, když je na poslední chvíli musíme odřeknout. Tak příští rok to 

musíme nějak zlepšit. Asi kdo se na poslední chvíli odhlásí by měl doporučit nějakého 

náhradníka. 
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Schůzku zdokumentoval beze slov Kačka 
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Úplněk Tříkrálový 2023 aneb Bitva na Bílé Hoře 

 

Do průvodu se 6. ledna vydalo 37 cestovatelů širokého spektra věkových kategorií. 

Úplněk vykukoval mezi mraky, tak jako obvykle, a my hned zkraje jsme zkusili 

rozhlednu Šiška u Ladronky, a po operativním přesunu jsme pokořili Horu Bílou s výhledem 

na (betlémskou) Hvězdu.  

Tradice nás zavazovala k vytvoření živého obrazu, takže s názvem Katolíci proti 

Protestantům jsme replikovali bitvu na Bílé Hoře - se známým výsledkem. 

Nelze opominout závěrečné posezení U (praotců) Čechů s pohledem na bájný Říp. 

Zapsal Job 

Lenost Prvostředečníků je nezměrná, když se nás na výlet k prvnímu ročnímu úplňku 

přihlásilo jen patero dobrodruhů. Yško, Hekloš, Mahdí, Pacík a pochopitelně Job. Pegas 
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zapomněl, že se výprava koná v sobotu a ne v neděli, a tak pochod zmeškal. Ale připojil se 

k cestovatelům v hospodě. 

Je škoda, že se nás nezúčastnilo víc, protože tento výlet, který založil Loulín a 

k dokonalosti přivedl Job, je vždy povedený. Tak snad příští rok to bude s naší účastí lepší, i 

když jsou tyto výpravy dost nebezpečné. Letos na to doplatil Zdeněk Přikryl, který u 

rozhledny upadl, ztratil na chvíli vědomí, a pak se ukázalo, že má něco zlomeného a nemůže 

vstát. Tak Mahdí zavolal záchranku, naši lékaři Zdeňka zabezpečili proti zimě, a světe div se, 

sanitka přijela až za tři čtvrtě hodiny. Zraněného odvezla a výprava se hnula dál k tajnému 

cíli, kterým byla mohyla na památku bitvy na Bílé Hoře. Jak již napsal výše Job, u mohyly se 

strhla nelítostná bitva protestantských stavů s císařskými katolíky, která ovšem neskončila 

popravou českých pánů, ale svorným pojídáním řízků, medailonků a zeleniny zapíjených 

pivem v hospodě U Čecha. 

Průběh výletu dokumentují fotografie Joba a Pacíka 
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Tady je ta smolná rozhledna u Ladronky. V té tmě není divu, že Zdeněk Přikryl spadnul  

 
Bitva se obzvláště líbila nejmladším žoldnéřům 
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Yškovi a Mahdíovi 
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Job, Hekloš, Dorka a Hugo 
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PF 2023 

 

Vesele Vanoce a hodne zdravi a at se fsecko vede tak jak ma  

v 2023 (a at silny vitr fouka spravnym smerem). Smetak a Jana 
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Hekloš: Není to fotomontáž, ale letošní superúplněk na místě samém  

 

Všem Prvostředečníkům přeji krásné Vánoce 

a vše nejlepší do nového roku 2023

 

Váš Golfík 
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Ahoj, 

v příloze posílám PF 2023 Do nového roku vám přeji zdraví, sníh, sníh, sníh, štěstí, radost, 

peníze a klid 555 Loulínek 

 

PS: Zatím nekoktám, jde o jinou duševní deformaci 
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Listárna 

 

Braši-dědci a děbenky, 

což o to, lahvinku whisky bych pro vás měl, otevřel jsem dokonce v té souvislosti včera knihu 

"Suchý vzpomíná, Englich fotil" a si uvědomil, že už před 54 lety odešel Jirka Šlitr a jeho Tři 

tety: "... ta pije whisky se sodou a někdy taky bez...". 

Jenže v tomhle životě už lahvinku až k Barrandovi nedohodím, snad jednou dovezu. Tak si 

zatím přiťukněte s Chingem limonádou. 

  

Jinak můj první kormidelník Zbyněk už napsal všechno podstatné. A Pacíku velký dík za 

organizaci!! 

555, Hakim 

 

Selim zajistil pro Plaváčka osvětu:  

 

 

 



 

17/18 
 

Dědův pozdrav Prvostředečníkům. 

Tak po letech mnoha a mnoha jsem se dodrápal ke správnému textu písně Adio Mare. A také 

jsem viděl a zažil ulici Stradone v Dubrovníku před válkami a po válkách... 

Vše dobré! Selim 
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A další zajímavý příspěvek od Selima 

Slova k zamyšlení od reportéra ze Skynews Austrálie, mladým lidem, kteří nedávno 

demonstrovali za klima: 

Jste první generace, která má klimatizaci v každé učebně, vaše výuka je založená na 

počítači, televizi máte v každé místnosti, elektronické prostředky můžete používat celý den. 

Místo chůze do školy využíváte všechny typy přepravy spalovacích motorů. Spoustu z 

vás dokonce denně vezou rodičovským taxíkem do třídy. 

Jste zatím největším spotřebitelem spotřebního zboží v dějinách lidstva. Všichni si pořád 

kupujete nové oblečení, abyste byli trendy i když loňské věci jsou pořád úplně v pohodě. 

Těžko někdo z vás si spraví oblečení, netušíte, jak vyměnit rozbitý zip, natož jak zvládnout 

šicí jehlu. Zahodilo se to, co to drží. 

Váš protest bude oznámen prostřednictvím digitálních a elektronických prostředků. 

Telefon, tablet jsou online po dobu 24 h. Se všemi svými elektronickými hračkami jste 

největší uživatel energie. 

Lidé – před protestem vypněte klimatizaci nebo topení, choďte do školy, vypněte 

telefony, počítače, Xboxy, Playstations a přečtěte si knihu, udělejte si vlastní sendvič, místo 

toho, abyste ho kupovali připravený v plastovém obalu. Nic z toho se nestane, protože jste 

sobečtí, špatně vycvičení, manipulovaní lidmi, kteří vás využívají a říkají, že děláte 

vznešenou věc, zatímco se bavíte a užíváte si nejšílenější západní luxus. 

Probuďte se a držte svou rozmazlenou hubu. Najděte fakta před protestem a začněte 

zlepšovat svět sami u sebe a nevyhlašujte za pachatele lidi, kteří žili celý život udržitelně. Nic 

jste ještě v životě nedokázali, všechno vám vybudovali lidé, kteří jsou nyní v 

předdůchodovém a důchodovém věku anebo dnes již nežijí.... 

Vůbec by neuškodilo, aby si toto přečetli všichni v každé rodině (i v té mojí). 

 


